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Mondelinge vraag van de h. Cohen: Verloop van de schoolinschrijvingen. 

 
De h. Cohen geeft aan dat de tweede inschrijvingsronde in de Ukkelse gemeentescholen is gestart op 16 

november via het platform Irisbox. Vorig jaar hadden ouders problemen door verbindingsproblemen waardoor ze 
hun kind niet konden inschrijven. Hoe is de eerste inschrijvingsronde verlopen? Heeft het initiatief om computers 
beschikbaar te stellen in de antenne Actiris succes gehad? 

 
Schepen Gol-Lescot antwoordt dat er dit jaar geen informaticabug is geweest. Vorig jaar konden de 

ouders hun kind inschrijven maar ze hebben veel langer moeten wachten om een antwoord te krijgen. Deze keer 
zijn de inschrijvingen gestart op maandag 16 november en de betrokken ouders hebben deze maandag al een 
antwoord gekregen (plaats of wachtlijst). 

 
De diensten beschikken over een lijst van 452 aanvragen en de website van Irisbox klasseert deze tot de 

milliseconde. Dubbele aanvragen worden automatisch geschrapt op basis van reeds ingevoerde namen of 
rijksregisternummers.  De gemeentediensten hebben 25 aanvragen geweigerd omdat er personen niet in Ukkel 
gehuisvest zijn. Er werden 53 aanvragen niet ingewilligd omdat de ouders hun keuze hadden beperkt tot één of 
twee scholen die al volzet waren. Het bestuur heeft hen enkele andere scholen voorgesteld omdat er voldoende 
opvangcapaciteit is in de gemeentescholen. 

 
Ze bevestigt dat er eens een informaticaprobleem is geweest binnen de diensten. Het betrof niet het 

inschrijvingsuur maar de interne verwerking van de wachtlijsten. Hierdoor moesten ouders een uur lang op hun 
antwoord wachten (plaats of wachtlijst).  

 
Slechts 2 personen hebben gebruik gemaakt van de computers van Actiris (vorig jaar 6) maar deze 

mogelijkheid moet blijven voor burgers die hier nood aan hebben. 


